
Zápis č. 2 

z první schůze Rady školy, jejíž jednání 7. 10. 2008 bylo přerušeno 

Den jednání:  25. listopadu 2008 

Přítomni.  Mgr. Milan Šoba, Mgr. Josef Jašíček, Dana Hnátovičová, Mgr. Monika  

 Nováková, Mgr. Zdeňka Linkensederová, 

 Ing. Svatava Dvořáková, ředitelka školy 

  

 

Program 

1. Zahájení schůze 

2. Volba předsedy Rady školy 

3. Schválení Jednacího řádu 

4. Informace ředitelky školy 

5. Ukončení schůze 

Ad 1 

Schůze byla zahájena představením zástupce zřizovatele školy, Mgr. Moniky Novákové.  

Ad 2 

Členové RŠ navrhli do funkce předsedy Mgr. Milana Šobu, návrh byl jednohlasně přijat. 

Mgr. Milan Šoba bude funkci vykonávat v tomto volebním období. 

Zápisem jednání Rady školy byla pověřena Mgr. Zdeňka Linkensederová. 

Ad 3 

Členové RŠ se seznámili s návrhem Jednacího řádu, který po doplněních jednohlasně přijali. 

Jednací řád je součástí tohoto zápisu. 

Ad 4 

Ředitelka školy informovala členy Rady školy se zapojením školy do projektu Vzdělávání pro 

konkurenceschopnost, v jehož rámci bude vybudována nová učebna vybavená PC pro 30 stu-

dentů. 

Ad 5 

Jednání RŠ ukončil předseda Rady školy.  

 

Usnesení 

1. Další jednání svolá předseda v době, kdy bude znám rozpočet školy, tj. duben nebo 

květen 2009. 

2. Jednacím dnem bude úterý od 15:00 h. 

Blansko 28. listopadu 2008  

Zapsala: Linkensederová Zdeňka 

 


